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Burmistrz Miasta Kluczbork

INTERPELACJA

Moja interpelacja dotyczy zrewitalizowanego terenu poprzemysłowego przy ul. Puławskiego,
gdzie znajduje się: Zakład Aktywności Zawodowej pracują tam osoby niepełnosprawne, świetlica
„Parasol" dla dzieci z trudnych rodzin, teren rekreacji, nauki i rozrywki (plac zabaw, siłownia
zewnętrzna, miasteczko ruchu drogowego, mini amfiteatr z kinem plenerowym, w kolejnej części
jest kawiarnia kinowa z tarasem oraz działające wcześniej kino „Bajka". Celowo wymieniłam
te wszystkie instytucje i place by uzmysłowić ile osób w tym dzieci tam się przemieszcza i dodam,
że jest jeszcze Hala OSiR , gdzie dzieje się wiele imprez oraz szkoły. Jako radna jestem proszona
o interwencję, ponieważ zagrożone jest w tym rejonie bezpieczeństwo każdego człowieka, który
tam przebywa szczególnie dzieci. Poruszające się tam samochody przemieszczaj się z dużą
prędkością i są tym zagrożeniem. Należało by zmienić organizację ruchu w tym terenie, postawić
znak ograniczający prędkość tych samochodów. Mogą być pachołki czy spowalniacze
lub zamknięcie ruchu gdy nie dzieją się tam duże imprezy. Nie trzeba czekać aż ktoś zginie czy
ulegnie wypadkowi bo to miejsce jest dla żyjących.

Rodzice dzieci najmłodszych proszą o zjeżdżalnię na placu zabaw.
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